

## 申請延期停留應備文件

1. 申請表一份。
2. 護照正、影本各一份(正本驗畢後發還)。
3. 相關證明文件：
  - (1)探親者：  
被探親屬之戶口名簿、三個月內之戶籍謄本或外僑居留證。  
親屬關係證明(如結婚證書、出生證明)。
  - (2)研習國語文者：  
大學院校國語文中心或經地方教育主管機關認可設立之國語文補習班的註冊證明、上課時間表。  
出席紀錄(第一次延期者免附出席紀錄)。
  - (3)從事宗教活動者：  
在臺宗教團體出具之邀請函或相關證明文件。  
宗教團體立案證明書影本一份。
  - (4)應聘者：主管機關之聘僱許可文件。
  - (5)其他：主管機關核准證明文件。

### 注意事項：

- \* 因故需延長停留，應於停留期間屆滿前10日內提出申請，每次延長不得逾原簽證許可停留之期間。但合計停留期間不得逾六個月或180日。
- \* 為了解申請人延期事由，有時承辦人要求申請人提供其他文件補充說明。

## Documents Required for Visitor Visa Extension

1. An application form.
2. The original and one photocopy of the passport. (The original will be returned after verification.)
3. The following documents, as appropriate:
  - (1) Visiting relatives:  
A household registration or a transcript of household registration within recent three months or the ARC of the relatives.  
A certificate of relationship (e.g. marriage certificate, birth certificate).
  - (2) Chinese language training:  
An enrollment certificate or class schedule from an approved public or private language center or university.  
Attendance record (except the first extension).
  - (3) Religious obligations or activities:  
The original and one photocopy of the letter of invitation or related certificates from the religious institution in Taiwan.  
One photocopy of legal registration certificate of religious institution.
  - (4) Employment: work permit issued by the competent authority.
  - (5) Other: certificates from competent authorities.

### Notes:

- \* The applicant shall apply for extension within ten days prior to the expiration of a visitor visa. Limitations: (a) The duration of each such extension shall not be longer than that of the original visa. (b) The holder of a visitor visa may not exceed six months aggregate time in the country.
- \* To clarify the purpose of the extension, each applicant should provide additional supporting documents.